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Tak for jeres arbejde med samle viden om problemet med vores oversvømmede område. 
 
Jeg har 2 forslag til generalforsamlingen, som ikke koster penge vel og mærke. 
 
 
Hvis ikke der skal graves nye grøfter overalt for at lede overflade vand ud af vores område mod 
Korevlen og havet vil jeg foreslå, at der fremover ikke køres mere grus på vejene udefra. Som det 
er nu bliver området gradvist til et "dambrug" med dæmninger mellem matriklerne, da vejene 
med vægten, komprimeringen, den stigende højde/kote og materiale med ringere 
vandledningsegenskaber ødelægger vandets vej mod syd og vest. Jeg foreslår, at det grus der 
høvles af ved afretningen af vejene skal genbruges til fyld. Man kan alligevel ikke i en uendelighed 
køre materiale på udefra og blive mere og mere afhængig af nogle få og meget kritiske rør under 
vejene. Det er i øvrigt vigtigt at vejene drænes mod siderne når de høvles og afrettes, så holder de 
længere og det vil også reducere forbruget af grus. 
 
På forhånd tak. 
 
Mvh 
Niels Jørgen Markworth 
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